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Nagy vonalakban tudtam, hogy mi vár rám, amikor csak úgy kimentem a horgásztóhoz kicsit
szétnézni. Az utóbbi időkben a tóval kapcsolatos problémák, illetve a halak betegsége és a
gyógyszerezés miatt nagyon kevés horgász volt kint a tónál. A kíváncsiság azért kihajtott ma
délután. Elkeserítő volt a látvány.

  

 

  

  

Nyárfapehely a tóparton körben, szinte mindenütt.
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Horgásszal nem találkoztam. Rajtam kívül, akkor senki sem volt kint.

  

  

Virágzanak a tóparti öreg nyárfák, de nagyon. A  fotógalériában külön megnézhetőek a képek.
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